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الموضوع: موعــــــــد اجتماع الهيئــة العامـة العـــــادي

Please  inform  you  that  the  Board  of  Directors  of  Dar  Al-Aman
Islamic Finance decided in its meeting on 11/02/2021 to invite the
shareholders to attend the company's Annual Ordinary General
Assembly Meeting to be held at exactly 01:00 PM in the afternoon
on Thursday, 29/04/2021, by means of communication Visual and

electronic, in accordance with the procedures for organizing  the

General Assembly Meetings issued by the Minister of Industry and
Trade based on the provisions of  Clause 2 of  Paragraph Two of
Defense Order No. 5 of 2020 and this will be provided to you with
a copy of the invitation and the annual report upon completion of
its preparation and within the legal period

أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة  شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي قد قرر في إجتماعه
بتاريخ 2021/02/11 دعوة المساهمين لحضور إجتماع الهيئة العامة العادي السنوي

للشركة المنوي عقده في  تمام الساعة الواحدة من ظهر يوم  الخميس الموافق
2021/04/29 وذلك عن طريق وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني وذلك عملاً بإجراءات

تنظيم إجتماعات الهيئات العامة الصادرة عن وزير الصناعة والتجارة إستناداً لأحكام البند

2 من الفقرة ثانياً من أمر الدفاع رقم 5 لسنة 2020 ،  هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن
الدعوة والتقرير السنوي حال الإنتهاء من إعدادها وضمن المدة القانونية

11-02-2021 11-02-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Name:       ايهاب الهيموني
Position:       manager assistant

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
الاسم:       ايهاب الهيموني

المنصب:       مساعد اداري
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